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Milevsko 22.01.2024 

 

 

Zápis číslo 1/2024 
ze zasedání Sportovní komise Rady města Milevska dne 22.01.2024 

 
 
 
Přítomni:  MVDr. Lukáš Dolejš, Luboš Pecháček, Jaroslav Peták, Hana Pipková 
 
Omluveni: Ing. Pavel Fleischmann, Martin Novák, Mgr. Karel Kotrba  

 
 Host:        Markéta Honzíková – místostarostka města Milevska               
 
 
Jednání komise řídil předseda komise MVDr. Lukáš Dolejš 
 
Program jednání: 

1. Uvítání 
2. Vyhodnocení dotačního programu Sport 2024 
3. Projednání návrhu zprávy o činnosti Sportovní komise za rok 2023 a návrhu plánu činnosti 

Sportovní komise na rok 2024   
4. Různé 

 
 
Průběh jednání 
 
Po úvodním přivítání paní místostarostky a všech přítomných členů komise předsedou MVDr. Dolejšem 
bylo konstatováno, že se komise sešla v usnášení schopném stavu. 
 

2. Průběh dotačního programu Sport 2023 

Pan předseda v krátkosti shrnul dosavadní průběh dotačního programu Sport 2024. Podal přítomným 
členům komise informace o procesu schvalování programu Radou a Zastupitelstvem města Milevska 
a následně uvedl, že sportovní kluby by tak měly dotace obdržet v dřívějším termínu, než tomu bývalo 
v minulých dvou letech. Dále sdělil, že i v návaznosti na dopis sportovního klubu Handball club Milevsko 
z. s., ve kterém klub upozorňuje na problém s požadavkem na minimální 80% prosportovanost 
na sportovištích města, bude nutné znovu zrevidovat pravidla dotačního programu Sport. Po diskuzi 
s ostatními členy komise bylo na měsíc duben naplánováno oslovení sportovních klubů zapojených 
do programu ohledně jejich případných připomínek či požadavků. Po jejich vyhodnocení sportovních 
komisí bude eventuelně zpracován návrh na změnu pravidel programu. Poté z pracovních důvodů odešla 
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z jednání komise paní místostarostka. 
  

3. Projednání návrhu zprávy o činnosti Sportovní komise za rok 2023 a návrhu plánu činnosti 
Sportovní komise na rok 2024 

Následně byla rozvinuta debata o návrhu zprávy o činnosti Sportovní komise za rok 2023 a návrhu plánu 
činnosti Sportovní komise na rok 2024. Vzhledem k tomu, že nebylo ze strany členů komise žádných 
připomínek bylo navrženo toto usnesení komise:  

1. Sportovní komise schvaluje Zprávu o činnosti Sportovní komise za rok 2023 v tomto znění: 

 V rámci činnosti Sportovní komise bylo provedeno: 
• Kontrola a posouzení jednotlivých žádostí přijatých v rámci dotačního programu Sport 

2023 a Sport 2024. 

• Doporučení Radě města Milevska ohledně přidělení finančních prostředků v dotačním 

programu Sport 2023 a Sport 2024 jednotlivým žadatelům a zdůvodnění jejich výše. 

• Kontrola sportovních areálů a sledování činnosti jednotlivých sportovních organizací 

v Milevsku. 

• Vyhodnocení fungování dotačního programu Sport 2023. 

• Prohlubování spolupráce milevských sportovních oddílů. 

2. Sportovní komise schvaluje Plán činnosti Sportovní komise na rok 2024 v tomto znění:  

Plán činnosti Sportovní komise Rady města Milevska na rok 2024 
• Kontrola a posouzení jednotlivých žádostí přijatých v rámci dotačního programu Sport 

2025. 

• Zpracování doporučení Radě města Milevska ohledně přidělení finančních prostředků 

v dotačním programu Sport 2025 jednotlivým žadatelům a zdůvodnění jejich výše. 

• Kontrola sportovních areálů a sledování činnosti sportovních organizací v Milevsku. 

• Vyhodnocení fungování dotačního programu Sport 2024, zpracování návrhu jeho 

případných úprav či doplnění. 

• Prohlubování spolupráce sportovních oddílů. 

• Vyhledávání informací o nových dotačních možnostech a dalších zdrojích podpory 

v oblasti sportu. 

• Řešení podnětů občanů a organizací týkajících se oblasti sportu. 

 

PRO:  MVDr. Lukáš Dolejš, Luboš Pecháček, Jaroslav Peták, Hana Pipková 
 

Návrh byl přijat. Z usnesení vyplynula potřeba tvorby materiálu pro Radu města Milevska. 
 
 
4. Různé 

Pan Jaroslav Peták upozornil na špatný stav tenisových kurtů v Bažantnici. K tomuto se připojil pan Luboš 
Pecháček, kdy dle jeho slov je jejich stávající stav nedostačující pro potřeby a další rozvoj tenisového 
klubu. Chybí například kryté tenisové kurty pro tréninky v zimních měsících a s tím související technické 
sítě (např. plyn), skladovací prostory, nebo parkoviště. Celkově pan Pecháček zhodnotil stávající stav 
tenisových kurtů jako zanedbaný a rád by otevřel na toto téma diskuzi s vedením města.  
Ze strany pana Jaroslava Petáka byla také otevřena otázka oplocení fotbalového stadionu. Opakovaně 
upozornil na skutečnost, že vzhledem k jeho absenci, přichází fotbalový klub ročně zhruba o 50 tisíc 
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korun. I on by ocenil, aby se tímto vedení města zabývalo a zauvažovalo o kompenzaci těchto ušlých 
zisků, které by jinak mohly být investovány do dalšího rozvoje klubu.  

Závěrem předseda komise poděkoval členům komise za účast a sdělil, že příští zasedání se bude konat 
18.03.2024. Pozvánka na zasedání bude členům komise a případným hostům zaslána v dostatečném 
předstihu. 
 
 
Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 
 
 
 
 
   
MVDr. Lukáš Dolejš v. r. 
předseda Sportovní komise 
 
V Milevsku 22.01.2024 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 


